
Anteckningar från SSSA
styrelsemöte

Tid Tisdagen den 11 oktober

Plats Videokonferens

Närvarande: 

Tomas Pettersson SM0JLZ ordförande Ulf Nordström SM5FXK sekreterare

Björn Pehrson SA0BXI Pierre Martin SA0PMA

Jonas Andersson SA0AML Thomas Boström SM0YOS

Mötet enades om att avhandla följande punkter

• Ersättning till Jonas för drift av repeatern

• Anslutning av repeatern SK0MM/R mot svxlink reflektorn

• Flytta månadsmötet från första måndagen i månaden till första tisdagen i månaden.

• Återstart av korsbandsrepeatern 

• Prylmarknaden i Handen

• Fjärrstyrd kortvågsstation

1. Ersättning till Jonas för drift av repeatern

Klubbens repeater har visat sig förbruka mer energi än vad vi tidigare känt till. Jonas har 
mätt upp 75W i standby, och 160W i aktivt tillstånd. Med anledning av de höga elpriserna 
har styrelsen erbjudit en ersättning till Jonas.
Mötet beslutade att betala 600 kronor till Jonas som ska täcka elkostnader för ett år.
Jonas kommer att övervaka elförbrukningen, och om trafiken ökar på repeatern kan 
elförbrukningen komma att öka. I så fall fattar styrelsen ett nytt beslut om ersättning till 
Jonas.

2. Anslutning av repeatern SK0MM/R mot svxlink reflektorn
Denna fråga har diskuterats förut, men inget beslut har tagits. Mötet beslutade att göra ett 
försök. Om det inte faller väl ut, kan vi alltid koppla bort repeatern.
Emellertid krävs det en del kunskaper hos användarna för att förstå  vilka möjligheter en 
sådan anslutning ger.
Därför beslutade mötet att börja med lite utbildning. Ett lämpligt tillfälle är nästa 
månadsmöte. (se nästa punkt)
Thomas erbjöd sig att skicka ut länkar till självstudiematerial inför mötet. (Redan gjort)



3. Flytta månadsmötet från första måndagen i månaden till första tisdagen i månaden

Björn har anmält sig till en kurs som går på måndagskvällar, vilket innebär att Björn inte 
kan delta i månadsmötena under november och december. Björn frågade om månadsmötena 
kan förläggas till tisdagar istället. Mötet accepterade detta.
Nästa månadsmöte blir då tisdagen den 1 November.

4. Återstart av korsbandsrepeatern
Korsbandsrepeatern har varit nere under lång tid på grund av problem med antennen. Detta 
problem är nu löst och frågan är om korsbandsrepeatern behövs när vi har 2-meters 
repeatern SK0MM/R.
Mötet beslutade att vi ska starta upp korsbandsrepeatern igen eftersom det är många som 
använder skärgårdsfrekvensen 145.225MHz. 
Det är ett önskemål att kunna använda korsbands repeatern som en ren korsbandsrepeater, 
men även nåbar via Echolink. Detta går att lösa genom att använda en hotspot som hanterar 
Echolink anslutningen. Ulf jobbar på en sådan lösning.

5. Prylmarknaden i Handen
Klubben har bokat ett bord på prylmarknaden i Handen den 29 oktober. Alla medlemmar 
har möjlighet att använda bordet om man har något man vill sälja. Tomas påminde om att 
tiden börjar närma sig.

6. Fjärrstyrd kortvågsstation
Denna fråga har diskuterats på D0 nivå. Där beslutades det att alla Stockholmsklubbarna går
samman och sätter upp en gemensam station. Det har inte hänt något under sommaren. 
Tomas, SM0JLZ erbjöd sig att ta upp frågan med den nya distriktsledaren för distrikt 0.


